

Title (en)

ROLLER-SKATE WITH TWO PAIRS OF ROLLERS.

Title (de)

ROLLSCHUH MIT ZWEI ROLLENPAAREN.

Title (fr)

PATIN A ROULETTES AVEC DEUX PAIRES DE ROULETTES.

Publication

**EP 0040229 A1 19811125 (DE)**

Application

**EP 80902277 A 19801117**

Priority

DE 2946522 A 19791117

Abstract (en)

[origin: WO8101359A1] Roller-skate having two pairs of rollers (31). The two pairs of rollers form each of them a unit. They are carried resiliently, in a hinged but limited manner, by two inclined fixing surfaces (18, 19), provided at the boot (10). The latter is a one piece boot of synthetic material. It is mounted between the two fixing surfaces and allows an adjustment for the location for the toes and the heel for the motion of the foot during running with the roller-skate.

Abstract (fr)

Patin a roulettes avec deux paires de roulettes (31). Les deux paires de roulettes forment chacune une unite. Elles sont portees de maniere elastique, articulable mais limitee, par deux surfaces de fixation (18, 19) inclinees, menagees au soulier (10). Celui-ci est en une piece, en matiere synthetique. Il est monte entre les deux surfaces de fixation et permet un ajustement des emplacements pour les orteils et pour le talon au mouvement du pied lors de la course avec le patin a roulettes.

IPC 1-7

**A43B 5/16; A63C 17/18**

IPC 8 full level

**A43B 5/16** (2006.01); **A63C 17/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 5/1658** (2013.01); **A63C 17/18** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8101359 A1 19810528**; DE 2946522 A1 19810521; EP 0040229 A1 19811125; IT 1134307 B 19860813; IT 8026028 A0 19801117

DOCDB simple family (application)

**DE 8000173 W 19801117**; DE 2946522 A 19791117; EP 80902277 A 19801117; IT 2602880 A 19801117